
Protok6l trr XXII / 08

z XXII sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z 4 czerwca 2008 roku.

Obrady prowadzil: Pnewodricz4cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek

Miejsce obrad: sala sesyjna Ufifdu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznaiska 8.

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady otwoEyl XXII sesja Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. 16q,
a nastlpnie przywital: Panie i Pan6w Radnych, Paniq Bumistrz Miasta i Gminy Czemiejewo
DanutQ Gruchowskq Pana Zast€pcQ Burmistrza Zbigniewa Sujaka, Pani4 Skarbnik Julite Rybak,
Pani4 mecenas MalgorzatQ Ledn4 Pan6w kierownik6w referat6w, Pana Komendanta Komisariatu
Policji w Czemiejewie Juliana Palowskiego Pana Prezesa Przedsigbiomtwa Wodociqg6w i
Kanalizacji Jana Lewandowskiego i Pani4 Ewg Jablorisk4 Dyrektora ZSP w Czemiej€wie Pania
Teresq Beneckq Paristwa Soltys6w (/i.rta obecnoici stanowi zal. r,'-1), Pana redaktora Krzysdofa
I-ukasika i mieszkaric6w Miasta i Cminy Czemiejewo.

Przewodnicz4cy Rady nadmienil, ze ses.ja jest nagrywana, a nagranie mo2na odsluchai na stronie
. intemetowej Urz€du www. czerniej ewo. com. pl.

2. Stwierdzenie kworum.

Pzewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sesji obecnych bylo l3 Radnych - lista obecnoici - slano\ei
zal. nr 2, Dwie osoby byly nieobecne usprawiedliwione: Wiceprzewodnicz4ca Rady Katarzyna
G6rka i Radny MichalKlygiet - usptdwiedliwienia stanowiq zalqcznik nr 3. Rada byla wladna do
podej mowania uchwal.

3. Przedstawienie porzqdku obrad,

Przewodnicz4cy Rady odczgal porz4dek obtud-jego treit stanowi zal. nr 4.

4. Przf,jpcie protokolu z obrad poprzedniej sesji.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, i2 Panstwo Radni oftzymali protok6l z obmd poprzedniej
sesji, do dnia wczorajszego nie wplynQly zadne uwagi dotycz4cejego tresci.

Nastqpnie Przewodnicz4cy Rady poprosil o przyjQcie bez odczytywania protokofu nr XXI/08
z XXI sesji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo z dnia 29 kwietnia 2008 roku.

Radni 13 glosami ,,2a" protok6l ppyjQli.

5. Informacja Przewodnicz{cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
mipdzysesyjrym.

Przewodnicz4cy Rady zlozyl infotmacje z dzialalno(ci - jej treii stanowi zal. nr 5.

6.Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrz a w okresie mi?dzJsesyjnym, zrvlaszcza z $Ykonanir
uchwal Rady i realizacji wnioskriw.

Pani Bumistrz przedstawila sprawozdanie z realizacji uchwal podjqtych na XXI sesji Rady Miasta
i Gminy Czemiejewo 29 kwietnia 2008 roku.
Dwudziesta sesja Rady odbyla siQ 29 kwietnia 2008 roku.
Radapnyjgla2 zaptoponowane uchwaly, kt6re po podpisaniu 5 maja 2008 r. przeslano
Wojewodzie Wielkopolskiemu, nastqpnie zamieszczono je na stronie intemetowej UrzQdu i na
tablicy ogloszei w UrzEdzie.
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Wszystkie uchwaly posiadaj4 mery'toryczni pracownicy, a ponadto uchwaly w sprawie: udzielenia
absolutorium za 2007r. dla Burmistrza Miasta i Gminy Czemiejewo oraz wprowadzenia zmian do
budzetu zostaly przekazane do Regionalnej lzby Obrachunkowej.
W dalszej czQ3ci Pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z dzialalnodci, wspomnial4
iZ w ostatnim okesie bmla udzial w nastQpuj4cych spotkaniach i uroczystosciach:
- 30 kwietnia w ZSP w Czemiejewie w pokazie multimedialnym zwiqzanym z selektlvn4

zbi6rk4 odpad6w wnz z elementami iwiczebnymi jakim bylo zgniatanie butelek pET,

- 3 maja w uroczystej Mszy Swietej i capsztyku w Czemiejewie z okazji Dnia Strazaka,
- 6 maja w ZSP w Czemiejewie mial miejsce odbidr rob6t na budynku szkoly, gdzie nie

wniesiono zastrzezef,
- od 7 do 23 maja Pani Burmistrz byla na urlopie, ale mialy miejsce nastQpuj4ce wydarzenia:

wszedl na plac rob6t \,lykonawca chodnika w Szczytnikach Czemiejewskich, \ /ystosowano
wniosek do UrzEdu Marszalkowskiego w Poznaniu celem wsparcia finansowego w)?oczynku
letniego, odbylo sig uroczyste wrqczenie nagr6d laureatom konkursu Gmmatyczno
Ortogmficznego im. O.Kopczyriskiego, wyremontowano scenQ na boisku sportowym
w Czemiejewie, gdzie 24 maja odbyla sig Maj6wka z Gwiazdami, rozpoczQto wykladanie
trawy z dami na boisku przyszkolnym w Czemiejewie,

- 27 maja w I inauguracyjnej sesji Mlodziezowej Rady Miasta i Gminy Czemiejewo,
- 27 maja w spotkaniu poswiqconym Dniu Matki, a zorganizowanym przez Samorz4d

Mieszkaic6w Czemiejewa,
- 29 maja w wa$ztatach dotyczacych opracowania Lokalnej Strategii Rozwoju przygotowywanej

na potrzeby Stowarzyszenia Swiatowid,
- 30 maja w otwarciu 3 ofert na drogi, a obecnie nastQpuje prccedura weryfikacyjna,
- 3l maja w Czeludcinie w imprezie z okazll Dnia Dziecka, a zorganizowanej przy znaczrrp

udziale Pana Radnego S. Nowickiego,
- I czerwca w Pawlowie w pikniku rodzinnym zorganizowanym przez: pana Radnego i Soltysa

J. Owczarczaka, ksi4dz proboszcz wraz z KSM,
- 3 czemvca w koSciele parafialnym w Zydowie w uroczystosci nadania imienia Jana pawla II

gimnazjum w Zydowie,

Radny S. Zakrzewski dodal, 2e Dzieri Dziecka w Pawlowie byl organizowany przez Sohys6w:
Pani4 Modrzejewsk4 i Pana Kozlowskiego i innych Soltys6w parafii.

7. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopattzenie w wodg na
terenie Gminy CzerDiejewo.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 28 maja 2008 roku.

Pani Eliza T4drowska zastgpca kierownika referatu zreferowala projekt uchwaly informuj4c, ze do
30 czerwca br. obowi{zuje uchwala Rady w sprawie przedlu2enia stawek za zbiorowe zaopatrzenie
w wodt. W zwlazku z upt}^vem tego terminu, zgodnie z ustawq PrzedsiQbiorstwo Wodoci4g6w
iKanalizacji, kt6re Swiadczy odpowiednie uslugi na terede gminy, zlo2ylo stosowny wniosek
o zatwierdzenie taryf na tercnie Gminy Czemiejewo. Rada powinna podjqi stosown4 uchwalg
i w terminie 45 dni. Uchwala zostala przygotowana. Cena wody nie ulega zmianie, ajedynie stawki
oplat abonamentowych.
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Pan Jan Lewandowski prezes PWiK dodal, ze przedsiqbiorstwo co roku musi skladai wniosek
o zatwierdzenie tnyf, nawetjeSli nie zmieniaj4 siQ ceny, gdyz taryfy obowi4zujq tylko rok.
Przewodnicz4cy Rady wspomnial, Ze jest zobowiqzanie pana prezesa o utrzymaniu ceny wody na
najblizszy rok.

Przewodnicz4cy Rady odczytal uchwal€ ff XXII/l2l/o8 - jej treii stanowi zal. hr 6.
Odbylo siq glosowanie jawne - zwykl4 wiqkszodci4 glos6w.

Rada 13 glosami ,,2a" uchwalg przyjQla.

8.Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia stawki czynszu dzierzawnego za grunty rolne
stanowi4ce wlasnosd gminy Czerniejewo.

Przewodniczqcy Rady przypomnial, Ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady w dniu 28 maja 2008 roku.

Pan Edwin Pawlak kierownik rcferatu referuj4c projekt uchwaly powiedzial, ze wywolanie
uchwaty wynika z art. 18 ust. 2 pkt 8 ustawy o samorz4dzie girury-, , kt6rego w),nika,
i2 wysokodi oplat i podatk6w lokalnych uchwala rada gminy. Dory;hczas obowi4zuj4ca uc'hwala
nie mogla byi stosowana. Proponuje siq wysokosd stawki czynsat dziefirawnego dla grunt6w
stanowi4cych wlasnoS6 gminy Czemiejewo w rozbiciu na grunty ome i uzytki zietne. Wlsoko36
czynszu ustalona jest w kwintalach Z)'ta, kt6rego wysokod6 ustala prezes GUS. Uchwala bgdzie
obowi44wala po ogloszeniu w Dzieriku Urzpdowym Wojewddztwa Wielkopolskiego, a bqdzie
ja mozna zastosowai od I wrzeinia 2008 roku.

Pnewodnicz4cy Rady odcz),tal uchwal€ ff XXII/122/08 - jej trcit stanowi zal. nr 7.
Odbylo sip glosowanie j awne - zwyklq wigkszo6ci4 glos6w.

Rada l3 glosami ..2a" uchwale przyjQla.
g,PodjCcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do budzetu na 2009 rok
Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaty byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 28 maja 2008 roku.
Pani Skarbnik Julita Rybak zapoznala zebranych z wprowadzangni zmianami do budzetu gminy na
2008 rok, informujqc 2e dochody i wydatki s4 zwiQkszane o kwota 112.295 zl.
W zal4czniku nr I zwigksza siq dochody w nast€puj4cych dzialach:
- 600 - kwota 82.250 zl,
- 700 - kwota 15.000 zl.,
- 801 - kwota I1.870 zl.,
- 852 - kwota 2.1'15 zl.,
- 921 - kwota 1.000 zl.

I-4cznie dochody po zmianach wynosz4 l5 .383.354, 50 zl.

W zal4czniku nr 2 wydatki ksztattuj4 siQ nastQpuj4co w dzialach:
- 600 - zwiqkszenie o kwotA 82.250 zl.,
- 750 - zwiEkszenie o kwotQ 15.000 zl.,
- 758 zmniejszenie o kwotq 67.750 zl.,
- 801 - zwiEkszenie o kwotQ 11.390 zl.,



- 852 - zwigkszenie o kwote 2.1'15 zl.,
- 854 - zwiQkszenie o kwotQ 67.750 zl.,
- 921 zmniejszenie o kwot€ 3.000 zl.,
- 921 zwiQkszenie o kwotg 4.000 zl.

L4cznie wydatki po zmianach wynosz4 l5 .829-974,50 zl.
W zal4czniku nr 7 w wyda&ach w dziale 600 zwigksza sig o kwote 92.250 zl. i po zrnianach
wydatki ksztahujq sie napoziomie 2.123.309,98 zl.
Przewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly nr XXII/123/09 _jej treia stanowi zal. ht g.

Odbylo sig glosowanie jawne - zwyklq wiQkszosci4 glos6w.

Rada l3 glosami ,,2a" uchwalq przyjqla.

10. Interpelacje, zapytania radnych i soltys6w.
Radny,St..Szyrnkowiak poruszyl sprawQ dotycz4c4 drogi kajowej nr 15 o kt6r4 nie dba Dgekcja
Dr6g K.mjowych i Autostrad mimo wielu pism, kt6re s4 kierowane z Czemiejewa, z'mias-ta
Gniezno, z powiatu gnieZnieiskiego, z Wzesni i tak dalej. Mieszka:icy Zydowa z-bieraj4 podpisy
pod petycjq do Premiera, Prezydenta oraz do Sejmu o wykonanie naprawy arogi- naOny
lr4,pomnial, 2e na sesji, na kt6rej byli: Przewodnicz4ca Rady powiatu, pan Siarost{ lanowie
Poslowie i Pan Senator prosil o dokonanie napraw chodnika w Zydowie wzdfuz ul. Jana pawla II _
to zadanie nie zostalo wykonane. Na kirkakotnie kierowany wniosek nikt nie mczy odpowiedziei.
Lekc€waZy siq wszystkich jako oby.wateli, radnych i wladze samorz4dowe. Radny wnioskowal
o zwrdcenie siq do porviatu o skoszenie haw przy drcdze powiatowej Zydowo _ Goraniec _ Nidom- Czemiejewo. W dalszej czq6ci Pan Radny poprosil o koszenie traw pny drogach gmimych.
Radny S. Przybylski wnioskowal o zqr.6cenie siq do GDDKiA o usunipcie kolein z drogi krajowej 

.
nr 15 onz o koszenie poboczy i row6w. Radny podziqkowal wladzom za utwardzenie 100
metrowego odcinka ul. Leszczynowej w Zydowie.

Pani T{dro\rska wspomniala, 2e zostalo wydane zlecenia na koszenie poboczy dr6g gminnych, co
bqdzie wykon''wane od 5 czerwca br.

Radna M. Waluszyfska wnioskowala o wynycie koszy na imieci, kt6re sa bardzo brudne oraz
o postawienie nowych koszy na Smieci w Czemiejewie przy ul. I Maja i piacu Wiosny Luddw.
Nie mo2na siq su€erowai, ze ktos przy swojej posesji nie chce kosia. Dzieci nie majq gdzie
wyrzucai papierk6w od lod6w i pustych kartonik6w po napojach. Radna stwierdzila, ze cale iasze
miastojest bardzo w tej chwili brudne i zasugerowala zatrudnienie osoby do regulamego sprz4tania
miasta. Po czyszczarce pozostalo3ci sq zepchni€te na boki i tam gromadzi iig brud. Nastipnie
Radna wnioskowala o sprawdzenie, czy wlaSciciel malej gastronomii przy ul. palacowej poiiada
kosz- na Smieci, bo odpady pakuje w worek foliowy i wrzuca do plaitiko*ych pojemnik6w.
W dalszej czQsci Radna wnioskowala o zwr6cenie siE do powiatu o pomalowanie pas6w
w Czemiejewie na ul. Palacowej na wysokoSci pawilonu.

Pani - Burmistrz wyjainil4 2e zasugerowane uwagi bqd4 zrobione, a niebawem zostan4
posadowione dodatkowe kosze na Smieci poniewaz zakupiono juz sfupki do mocowania koszy.
Radny Jan Owczarczak wspomnial, Ze na zebraniu wi€jskim w pawlowie wnioskowano
o bezpieczerlstwo drogi powiatowej w Pawlowie: odcinka od przystanku luku w kierunku Gniezna
''r'yznaczenie linii ci4glej. OtrzymaliSmy odpowiedZ negatywnq, ze nie wolno takiej linii na t€j
drodze wymalowad. Radny przypomnial o wniosku pobudowania zatoki autobusowei w pawlowie
przy nowej zabudowie w kierunku Gniezna.
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Pani Burmistrz wspomniala, 2e taki wniosek lWbyl zglaszaty,

Radny J. Owczarczak jako Sottys wsi Pawlowo podzigkowal wladzom gminy za ufundowanie
paczek dla dzieci.

Radny Sl. Zakzewski jako opiekun Samorz{du Uczniowskiego skierowal zaproszenie na koncert
wiosenny, kt6ry odbedzie sig 8 czerwca 2008 roku o godz. lToo na stadionie w Czemiejewie.
Pani Burmistrz podzigkowala za zaproszenie i wspomniala, ze tego samego dniajest organizowany
Dzien Dziecka w Szczynikach Czemiejwskich.

Pan Radny J. Owczatczak poruszyl temat posadowienia gfliazda do bocian6w w Gotaninie oraz
sprawe niepowieszania w Goraninie ogloszei o sesjach Rady.

Przewodnicz4cy Rady wyjasnil, 2e Pan Pawlik jest czlonkiem Rady Soleckiej i moilF zlozye
wniosek o niewyvi4zywaniu sig przez Sohysa z obowi4zk6w lub sam zamieszczaC ogloszenia
o sesji. Ponadto moze do2ye wniosek o dostarczaniu do niego korespondencji dotycz4cych
ogloszef o sesji.

Pan Artur Galant Kiercwnik Referatu wyjainil, Ze gniazdo znajduje sig na terenie Zakladu Agencji
Nieruchomosci Rolnych Zaklad Produkcyjny w Goraninie. Bociany w tym miejscu gniezdzq siQ od
wteh lat i zdqZyly 2 tazy zmienia6 siedzibQ. W tym roku uoiejscowily sie na starym drzewie, kt6re
sig zwalilo. Kierownik Zakladu Pan Gronowski wyrazil zgodE na zabranie z terenu slupa
telefonicznego, ale plan byl taki, 2eby na nim posadowii metalowa konstrukcjq. przekopywanie
sfupa z miejsca na miejsce tworzy koszty. Gmina nie mo2e inwestowad na nie swoim terenie.
Pan T. Pawlik dodal, ze obecnie bociany zrobily gniazdo na linii elektrycznej i po deszczach
namokniQte galQzi€ spowoduj4 zwarcie

Pan A.Galant dodal, ze Agencja Nieruchomosci Rolnych posiada odpowiednie zasoby i srodki
dokona6 przemieszczenia bocianiego griazda. Urz4d nie mo2e inwestowai na cudz)'rn terenie,
a ponadto na slupach energetycznych nie mozna montowai gniazd.

Pan T. Pawlik wnioskowal o pobudowanie zatoki autobusowej w Goraninie. Kierowcawyjezdiaj4c
ciqgnikiem musi dojechai do osi jezdd, Zeby miei dobr4 widoczno66. Autobus szkolny nie chowa
siQ w zatok€, staje najezdni, a dzieci wysiadaj4c wchodz4 w dziury wjezdni.

Pani Burmistrz wyjasnila, ze byly wystosowane pisma do powiatu i jest przyrzeczenie, zs
niebawem Fzyst4pi4 do wykonl.wania zatoki. To jest droga powiatowa i gmina nie moze
inwestowai na nieswojej nieruchomoScr.

Pan Soltys M. Kozlowski podziqkowal Pani Burmistrz za paczki dla dzieci.

Pani Burmistrz dodala,2e obdarowywanie dzieci paczkami stalo siQ juz tradycj4 kt6ra bQdzie
podtrzymlrana.

Glos zabrala Pani Dyrektor ZSP w Czemiejewie Teresa Benecka - treii wystqpiekia stanowi
zalqcznik nr 9.

Pani Bulmistz w swoj€j wypowiedzi odniosla siQ do wyst4pienia Pani Dyrektor dodaj4c, ze
Panstwo Radni mog{ otrzymai kserokopiq pism up\rvaj4cych od Pani D}1Ektor. Jest to powielona
praktyka z poprzedniej kadencji, kiedy Pani Dyektor jako pracownik poprzedniego Burmistrza,
a teraz m6j pracownik wystQpuje z pretensjami oficjalnie, a mo2na byloby to zalatwii w kuluarach,
w zupelnie innym miejscu. To tak, jakby pracownik Urzgdu, kierownik referatu mial publicznie
pretensje o cos i wystQpowal z wnioskiem na forum o jak4kolwiek pomoc. NastQpnie pani
Burmistrz odniosla sig do kilku kwestii:

W lutym z Pani4 Dyrektor rozmawialismy na t€mat bmku oceny pracy, co jest jednym z element6w
przystepienia do konkursu na stanowisko dyrcktora. W6wczas to Pani Dyrektor zupelnie'v



zignorowala i byla iwiadoma,2e nie ma tej oceny i byi mo2e przejdzie to bezproblemowo. Zaden
przepis plawa nie obliguje Burmistrza by w danym okesie przeprowadzil konkurs na stanowisko
dyrektora. W okolicznych gminach i w Gnieznie konkursy byly przeprowadzone r6wnie wczesnie.
Gdyby konkurs byl przeprowadzony z zaskoczenia uznalabym to za swoje przewinienie. Niemniej
jednak kazdy, kto w spos6b Swiadomy przygotowuje si€ do pelnienia tak odpowiedzialnej funkcji
powinien byi przygotowany. Pani D,.reklor od 2 lat winna miei aktualn4 oceng pracy.

W kwestii nagrody za zorgar'izowui€ konkursu: konkurs byl zorganizowany jak najbardziej na
dobrym poziomie. Niemniej jednak jest regulamin przyznawwia nag6d pracownikom, w tym
dyrektorom szk6l, i nigdzie nie jest powiedziane, Ze dyrektor szkoly winien otrzfnai nagiodg
rokocznie. S4 znane miejsca, gdzie dyrektorzy dostaj4 naprzemiennie, co dwa, co trzy lata. W tym
roku r6wniezjakikolwiek dyrektor nie ma gwarancji, ze otrzyma nagrodq. Jedli byla nagroda brutto
to i tak byla to nagroda ponadprogramowa.

Co do pisma odnosnie spoz)'wania przez mlodzie2 napoj6w alkoholowych, czy palenia papieros6w.
Przez budzo dlugi czas obserwowalam, ze pEy transformatorze przy lJrzpdzie gromadzi siQ
mlodziez i pal4 papierosy. Widzieli to pracownicy, mieszkaricy i ludzie czasowo zatrudnieni w
Utzqdzie i splz4aj4. W ohesie ferii zimowych bylo tam czysto, a po feriach w otocz€niu UrzQdu
byl po prostu balagan. Wyslalam stosowne pismo do Pani Dyrektor. Jakby za dotknipciem
czarodziejskiej !62di*i zxobil sie porzqdek i jednak uczniowie nie wychodzili poza teren szkoly,
a zrzucanie odium odpowiedzialnoSci na Burmistrz, kt6ry powinien powiadamiai rodzicrSw
i wszystkich innych o przebywaniu mlodziezy po transfomatorcm to jest nie w porzqdku, bo to
Dyrektor szkoly winien na tyle z pomoce swoich nauczycieli zapewnii bezpieczeistwo tej
mlodziez]. zeby nie wychodzila poza budynek szkoly. Poza tym nie bylo to palenie przed godz.
8"" tylko podczas przerw szkolnych.

W kwestii finansowej, braku pieniqdzy na remont szkoly. Pzypominam sobie sesjq z wyliczeniem
Srodk6w z akceptacj4 poparcia ludzi, kt6rych dzisiaj w Radzie nie ma Mieli rozliczyc Burmistrza ,
dlacz€go na szkoly nie bylo pienigdzy z przeznaczsniern na remont. Na chwile obecn4
dysponujemy takim a nie innym budzetem. Mamy ustalone prior)4ety dla szkoly. Nikt nie moze
zantlcit, 2e dla szkoty nie ptzeznacza sig 6rodk6w, czego dowodem sq ostatnie dzialania.
Wystosowano do pani Dyrektor pismo, a2eby zajgla siq organizacjq prac remontowych w zakresie
przyznanych Srodk6w 30.000 zl., nle mozna bylo dad 100.000 na malowanie i opr6cz tego
przeprowadzi6 termomodemizacje szkoly. Prowadzone byly rozmowy z SANEPIDem, kt6ry
dokonal wizji lokalnej i o1.,nika, i2 wszystkie prace w 2008 bpd4 przesunigte na rok kolejny. poza
tym w szkolach s4 organizowane zespoly, kt6re pamjq siQ tym, ze wspieraj4 dzialania Urzgdu,
Dyrektora i szukaj4 Srodk6w zeu,nQtrznych. Nowy Dyrektor obiecal, 2e powola taki zesp6l
i dodatkowe Srodki bgde. Dyrektorjest menadzerem i musi starad siE o Srodki zewnEtrzne.

W kwestii uniemozliwienia wziEcia udzialu w konkursie. Pani Dyrektor jest bardzo dobrym
lauczycielem, ale byla Swiadoma, k nie ma oceny pmcy i sama sobie zamknpla drogg do
konkursu, tym badzieJ, ze byla rozmowa ustna i pismo w sprawie dostarczenia w ci4gu 7 dni
aktualnej oceny.

Pani Dyrektor T. Benecka dodala,2e Pani Burmistrz informowala o braku oceny pracy, tej na
kt6rej teraz bazuje jako Dyrektor. Pani Burmistrz w6wczas byla w Komisji Konkursowej i ocena
pracy byla, bo na tej podstawie zostal przeprowadzony wyb6r i dlatego zbagatelizowalam tQ ocene.
Nie dostarczylam jej, bo uwazarn, ze w aktach osobowych ona powinna byi. O oceng innq nie
wystQpowalam, gdyz Pani Burmistrz r6wniez wystQpowala w szercgu tych samych nauczycieli,
kt6zy chcieli iSi na emerytu4 od 2006 roku, bo tak pozwalalo prawo. Od 2006 roku podawaliSmy
nazwiska nauczycieli do Kuratorium, bylo nas 8, kt6rzy chcieliCmy i3i na emerrturQ. Bylam tarn ja
i Pani Burmistrz - chodzilo o zabezpieczerie Srodk6w finansowych, dlatego tez nie robilam tej
oceny. Fakt, 2e ocenQ moglam sig ubiegai, ale nie chcialarn zostai Dyrektorem. Chcialam
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podkeSliC metody jakimi Pani Burmistrz ze mn4 pracowala. l8 lut€go br. dokladnie wyst4pilam
o ocenQ, a tamta rczmowa o ocenie byla w okolicach pazdziemika - listopada. I tuz potem pa[i4
Burmistrz poinformowalam, Ze wyst4pilam o ocen€,jeszcze spltalam, czy zd4zg przed konkursem.
Otrzrmalarn odpowiedZ, 2e tak. Ale nie mam zadnego Zalu, bo dyrektorem siq byw4 nauczycielem
siq jest, a czlowiekiem cale zycie. Pisma, kt6re pisalam bardzo zjadliwym jgzykiem - bylam do
tego sprowokowana. Zawsze siQ balam co jeszcze bqdq miala wymydlone, 2eby mj, pokaza6, ze
jestem niedobr',m dyrektorem. Moje odpowiedzi byly takie: dobne ze jestem w szeregu, IdoS na
koicu musi byi. Nagrody dlrektora: jest regulamin i zapis, Ze nagr.�oda nie mo2e byi niZsza jak
1.000. Nie ubiegam siQ o naglodg, bo mnie za ka2dy ruch w szkole zafacono. Nie wystqpilam po
Srodki finansowe publiczne w ubieglych latach, zawsze wystQpowalam na piSmie o zabezpiecznnie
i nikt z Radnych mnie nie poparl. Nie ma zapisu w ustawie o systemie oswiaty - dlrektor menazer,
jest dyrektor dydaktyczno - wychowawczych dzialafi, opiekuriczych, a menadzer moze by6
powolany w sb:ulturach UrzQdu.

Pani Burmistrz nawi4zala do nagrody, gdzie Pani Dlrektor zarzucala przyznaniem nagrody. To nie
bylo ukaranie, tylko wyr62nienie. Nigdzie nie jest powiedziane, ze Drektor musi otrzymai
nagrodg rokocznie. Pani Dyrektor sama typowala ilosi nauczycieli do nagrody Burmistrza, kt6zy
sllq veczy nie mie3cili sig we widelkach. Odnosnie d].rektora menadzera byly prowadzone
ro?mory z Kuratorium w CnieZnie i w Poznaniu i wszyscy widzieli ten problem podobnie jak
Burmistlz.

Pani D,'iektor T. Benecka dodal4 Ze nigdy nie ubiegala sig o jakikolwiek dodatkowy grosz.
Nazwiska nauczycieli, kt6rzy byli t]?owani do nagrody Burmistna to pani Bumistrz pozwolila
sobie na przetasowanie nazwisk, odrzucii i dobraC inne. Pani Graina Kulpiriska uybitny, jedyny
i niepowtazalny nauczyciel, kt6la wszystko tobi spolecznie, wzorowo i z wyr62nieniem pani
Burmistrz to nazwisko odrzucila. Jest to koordynator zdrowia, robi to spolecznie, widai j4 na
lamach calej Wielkopolski, w intemecie.

Pani Burmistrz dodala, 2e Pani Crazyna Kulpiriska, kt6ra zostala odsuniQta od nagrody nie ma
zadnych pretensji. Burmistrz ma prawo wybmi, a Pani Grazyna byla typowana rokocznie do
nagrody i prawie rokocznie tak4 nagrodq dostala. Decyzja Burmistrza jest autonomiczna i nie ma
od niej odwolania.

Pani Dyrektor T. Benecka dodalq ze rokrocznie dajemy nagrodQ, bo nauczyciel rokocznie ma
wipksze sukcesy. To naleZy zatwazya. Pani Kulpiriska otrzymala nagrodg dyrektora, ale chcialam
w)T62nii nagrod4 wyzszA

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e od 1,5 roku po raz pierwszy zdanyla sig taka sytr.racja. Obie
Panie zasluguj4 na funkcje, kt6re pelni4 To co siq dzialo prze 1,5 roku bylo niepotrzebne.
Przewodnicz4cy Rady podziqkowal za wsp6lpmcE z Pani4 Dyrektor.

11. Odpowiedzi na zapytania.

12. Wolne glosy, wnioski i informacje.

Punkty I I i 12 zostaly om6wione w punkcie 10.

13. Zamknipcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l XXII sesje Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. 1725
dziEkuj4c Wszystkim za przybycie.

Zakonczono prctokdl z obrad, kt6ry zawiera 7 stlon i 9 zal4cznik6w. Protokolowala Renata
Simiriska inspektor ds. Obslugi Biura Rady.

Szczeg5lowy zapis audio z sesji jest dostq)nl na stronie ytwv.czernieiewo.com.pl.

i tadv Nt i
Wszysthe zalqczniki sq dostqpne w Biurze Rady.


